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Az átevező csapat győri tagjai 2023.07.15.-én reggel gyülekeztek a Városházánál! Én 30 

km-el később csatlakoztam a csapathoz, így két kocsival, kényelmesen haladtunk Zamárdi 

felé. A Kisalföld sík tájait lassan felváltották balról a Vértes, jobbról a Bakony vonulatai! 

Hamar eljutottunk Székesfehérvárig, onnan Siófokon át Zamárdiba, a forgalomra semmi 

panaszunk nem lehetett! Az ideiglenes parkolóból 15 perc alatt le lehet érni a partra! A 

Balatonpartra megérkezni nekem mindig külön élmény... 

 

A parton már rengetegen készülődtek a vízre! Kicsit távolabb a sárkányhajósok kisebb 

bemelegítő köröket tettek a Balatonon. A teljes csapatunk összeverbuválása eltartott egy 

ideig, de végül mindenki meglett. A legénységünk gerincét Győr adta, de összességében 

négy megyéből jöttünk össze. Győr-Moson-Sopron, Vas, Somogy és Baranya. Egy kis 

eligazítás, és tudásfelfrissítés után neki is álltunk a bemelegítésnek. Ahogy mondani 

szokták: “csak profikkal dolgozzon az ember”! Azt hiszem a DPSE berkein belül nem is 

találhattunk volna jobbat, mint Bódog Erika! Remélem, hogy az Erika nem ismeri ezt a 

mondást, mert Ő nem mondhatta el ugyanezt rólunk! Az egyik győri srác, még vízibiciklin 

sem ült soha! Az is igaz, Ő a dobosunk helyére jött dobolni, aztán evezhetett 8,5 km-t... 

Szóval ez egy ilyen csapat. Ilyen izé, de lelkes! Az Erika bemelegítése minden porcikát 

átmozgatott, kötelezővé kellene tenni minden napra! 

 

10:30-ra a teljes csapat készenállt arra, hogy vízre szálljon, de a rajtunk kicsit késett, mivel a 

hajó még nem ért vissza az előző csapattal! Egy 20-30 perces kényszerpihenő után feltűnt a 

4-es hajó a vízen! Sokunkban sokféle érzés kavargott ekkor! Rég vártuk ezt a napot, 

gyönyörű volt a Balaton, de sokaknak ez volt az első ilyen esemény az életében! A 

legtöbben 1-2-3 km-nél többet nem eveztek még egy nap! ...Aztán lehetett menni a vízre! 

Gyors vízkimerés a hajóból, mentőmellényt fel, keresni egy megfelelő evezőt, és beszállás a 

sárkányhajóba! Dobos híján, eleinte a kormányosunk diktálta az ütemet, aztán hol ment 

magától, hol pedig a Stroke-ok számoltak! Ahhoz képest, hogy milyen “szedett-vedett” 

társaság voltunk, egész szépen haladtunk. Időnként fel-fel néztünk, gyönyörködni a tájban, 

átpillantani azokra a suposokra..., akik mellett elsuhantunk, érezni a feelinget... Persze, 

közben azért az evezésről sem feledkeztünk meg! A két stroke-unk (Bódog Erika és Várhelyi 

Eszter) eszméletlen tempót diktált, és már az első kilométertől, a dobost pótolva számoltak 

rendíthetetlenül! A közepe fele ültem, a Janival próbáltunk számolni mi is, hogy a vége is 

hallja, de nem lehetett bírni sokáig az evezést és a számolást! Hamar Tihany alá értünk. 

Tihany mindenhonnan nézve szép, de nekem innen a legszebb! Nemsokára jött a forduló, 

szép nagy ívben fordultunk, páran felvetették a pihenő ötletét, de mi csak eveztünk tovább! 

A társaság kezdett fáradni, de Erika és Eszter elképesztő tempót nyomott! Mellettünk elment 

két-három motorcsónak, amelyek miatt nagyobb hullámokkal is meg kellett küzdenünk a 

visszaúton. Nekem a 6-7 km környékén meg kellett párszor pihennem, akkor jött egy 

holtpont. Nem is tudom, hogy a karom fájt jobban, vagy a lábam kezdett zsibbadni! Sokat 

nem tudtam morfondírozni rajta, mielőbb visszakapcsolódtam az evezésbe! Elöl Erika és az 

Eszter húzta és közben folyamatosan számolt! -Máig nem értem, hogy bírták!!! Egy 

pillanatra sem álltak meg! A kormányos is mondta, hogy nagyon szép időt fogunk menni! Így 

is lett, a cél előtt még ránk is kellett végül szólni, hogy lassítsunk! A célkapun áthaladva 

nagyon boldogok voltunk, hogy megcsináltuk! 



Végül 27.-ek lettünk a 43-ból, 55:11-es idővel, ami egyáltalán nem rossz az amatőrök között! 

Főleg, hogy úgy indultunk neki, hogy nem a verseny, hanem az élmény számít! Ezért 

büszkén mentünk átvenni a befutóérmet! A fényképezkedés után ettünk, ittunk kávéztunk, 

és természetesen megmártóztunk a Balatonban. Hazafelé még egy kis kulturális megállót 

iktattunk közbe, mert Szabadbattyánban található az egyik legviccesebb nevű terünk, és 

középkori emlékünk, a Kula tér és a Kula őrtorony! Ha arra jártok, ne hagyjátok ki! 

 

A Balaton átevezés fantasztikus esemény, mindenkinek ajánlom! Hosszú, fárasztó, de 

nagyon megéri, a Balaton, a páratlan látvány, a hangulat... A rengeteg felnőtt, gyerek, 

híresség együtt evez alázattal, igazi sportemberként! 

Külön köszönet Bódog Erikának és Várhelyi Eszternek a kitartásukért, ahogy húzták a hajót, 

és a példájukkal minket is! Külön köszönet Erikának a szervezésért és, hogy pár éve rávett 

az átevezésre, és most azon élményekből merítve vehettem rá másokat az átevezésre! 

 

Pálfi László  


